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OR-RM.0012.2.18.2022 

 

Protokół Nr 5/22 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 25 kwietnia 2022 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:10 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Nieobecny członek komisji Pan Maciej Szlagowski.  

 

Lista obecności stanowi  załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek posiedzenia, 

do którego nie wprowadzono zmian. 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Spotkanie z przedsiębiorcami prowadzącymi działalność na terenie Gminy 

Koronowo. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4. Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Spotkanie z przedsiębiorcami prowadzącymi działalność na terenie Gminy Koronowo. 

W posiedzeniu komisji udział brali zaproszeni przedsiębiorcy z Gminy Koronowo: PJP 

MAKRUM S.A. Koronowo Pan Mariusz Jakubowski, Tazbirowo Pan Michał Tazbir, CTT s.c. 

Koronowo Pani Hanna Wolska, Pan Michał Nowak, Inter – Comp.Pl Koronowo Pan Tomasz 

Kowalski, Diabelsi Młyn Pan Adam Pantkowski, oraz Dyrektor Zespołu Szkól Zawodowych 

w Koronowie Pan Arkadiusz Stypczyński i Wiceprezes Klubu Sportowego Victoria Pan 

Waldemar Olejnik. 

Przedsiębiorcy sygnalizowali problem dotyczący braku pracowników o odpowiednich 

kwalifikacjach. Firmy posiłkują się pracownikami z Ukrainy. Jednak w obecnej sytuacji bywa 

różnie. Przedsiębiorcy chcieliby zatrudniać osoby z gminy. Firmy współpracują z Zespołem 

Szkół Zawodowych w Koronowie. Ale nie ma młodych ludzi, którzy chcieliby podjąć pracę. 

W zakładach jest duża rotacja pracowników. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki podkreślił fakt, że jest problem ze 

stabilnością pracowników. Im większe zabezpieczenia socjalne tym większy problem 

z pracownikami. 

Dyrektor Zespołu Szkól Zawodowych w Koronowie Pan Arkadiusz Stypczyński 

poinformował zebranych, że szkoła współpracuje z lokalnymi firmami. Jednak na efekty tej 

współpracy trzeba trochę poczekać. Problemem jest brak świadomości młodzieży w klasach 

VII-VIII szkół podstawowych. W szkole podstawowej w klasie VII jest przedmiot doradztwo 

zawodowe, ale młodzież nie wie co chce robić w przyszłości. Młodzi ludzie nie wiedzą jak 

wygląda praca w danym zawodzie, nie znają firm. Pan dyrektor zaproponował, aby 

zorganizować targi zawodoznawcze dla klas VII i VIII szkół podstawowych. Dzieci nie widzą 

co to są szkoły branżowe i technika. Innym problemem, który poruszył Pan dyrektor są 

dojazdy do szkół. Uczniowie nie są w stanie dotrzeć na praktyki do pracodawcy, ponieważ 

nie ma połączeń autobusowych. 

Przedsiębiorcy podkreślili fakt, że w klasach VII i VIII szkoły podstawowej powinny być już 

praktyki zawodowe w różnych zakładach. Jednak problem tkwi w systemie edukacji 

w Polsce. 

Dyrektor Zespołu Szkól Zawodowych w Koronowie Pan Arkadiusz Stypczyński 

poinformował, ze obecnie odbywają się dwa razy w roku miesięczne praktyki. 

Organizowane są również staże dla uczniów oraz darmowe prawo jazdy. 
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W firmach lokalnych pracują młodzi ludzie, absolwenci koronowskiego technikum. Jednak 

nie mają pomysłu na siebie. Z pięciu, dziesięciu młodych ludzi, którzy się pojawiają jeden, 

dwóch jest kreatywnych.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz ponownie poruszyła problem braku komunikacji 

z najdalszych części gminy do Koronowa. Brak możliwości dojazdu do Koronowa powoduje 

odpływ uczniów do szkół bydgoskich, ponieważ tam jest lepsze połączenie komunikacyjne. 

Powinny powstać jakieś linie gminne, bo brak komunikacji stanowi największy problem. 

Radny Pan Tomasz Gordon zauważył, że Gmina Koronowo jest bardziej rolnicza 

i turystyczna niż przemysłowa. Największy zakład to PJP MAKRUM S.A. Szkoły 

ponadpodstawowe są bardzo dobrze wyposażone. 

Zebrani poruszyli również problem związany z rozwojem turystyki na terenie gminy. 

Stwierdzili, że podstawowym hamulcem dla rozwoju turystyki jest brak właściciela Zalewu 

Koronowskiego. Turystyka nie będzie się rozwijać dopóki ten problem nie zostanie 

rozwiązany. Padła prośba o organizowanie spotkań skoncentrowanych na poszczególnych 

branżach.  Ponadto zwrócono uwagę na brak bazy hotelowej w Koronowie i gminie. Brakuje 

bazy hotelowej, która by funkcjonowała przez cały rok, a nie tylko sezonowo.  

Poruszono także temat Parku Przemysłowego, który jest mały i gmina nie posiada na jego 

terenie żadnych gruntów. Ponieważ grunty te należą do KORW – u. Na terenie Parku 

Przemysłowego jest problem z dojazdem do firm tam działających.  

Padło stwierdzenie, że inwestowanie w istniejący park nie ma przyszłości. Gdyż taki park 

powinien być usytuowany w okolicach Gościeradza na granicy gminy. Nie ma sensu 

inwestować w coś, co przez 10 lat jest, ale nie ma żadnej przyszłości.  Aby gmina mogła 

inwestować w Park Przemysłowy powinna być właścicielem gruntów. 

Radny Pan Bogusław Guziński zasugerował, iż należy zastanowić się jak mają wyglądać 

kontakty gminy z przedsiębiorcami. Wyraził swoją aprobatę w odniesieniu do działań 

dyrektorów ZSZ w Koronowie oraz LO w Koronowie.  

Głos zabrał również Wiceprezes MGLKS Victora Koronowo Pan Waldemar Olejnik 

poinformował, że klub współpracuje z gminą. Otrzymał 104 tys. zł w zeszłym roku. Klub 

wychowuje młodzież, uczy ją dyscypliny. To jest narybek, który trzeba wychować, by później 

z niego czerpać.  
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Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Sławomir Marszelski podkreślił fakt, że społeczeństwo 

się starzeje. W przeszłości jeśli chodzi o transport, również nie było bardzo dobrych 

połączeń komunikacyjnych. Jednak działał internat - bursa i tam uczniowie mieszkali. 

Obecnie gmina ma określone możliwości w tym zakresie. Nie ma także zbyt wielu miejsc 

noclegowych na terenie gminy. Było wiele ośrodków wypoczynkowych na terenie gminy, ale 

one poupadały. Gmina chyba niewiele może zrobić w temacie odbudowy bazy noclegowej.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki podziękował przybyłym gościom. 

 

3.Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki gruntami Pani Agnieszka Szwesta 

przedstawiła projekty uchwał: 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniająca uchwalę w sprawie ustalenia Strefy 

Płatnego Parkowania na drogach publicznych na terenie miasta Koronowa, wysokości 

stawek opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych oraz określenia sposobu 

pobierania tych opłat oraz regulaminu Strefy Płatnego Parkowania. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia sezonowej Strefy Płatnego 

Parkowania na drogach publicznych na terenie miasta Koronowa, wysokości stawek 

opłaty za parkowanie pojazdów samochodowych i opłaty dodatkowej oraz określenia 

sposobu pobierania tych opłat. 

 

Członkowie Komisji 4 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” zaopiniowali pozytywnie powyższego projektu uchwały. 

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie organizacji publicznego transportu 

drogowego na terenie Gminy Koronowo. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4. Rozpatrzenie projektu w sprawie ustalenia cen i opłat dodatkowych za usługi 

przewozowe w publicznym transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności 

publicznej, dla których organizatorem jest Gmina Koronowo. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2022 na terenie Gminy 

Koronowo oraz określenia sezonu kąpielowego. 

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Spraw Obywatelskich i Zarządzania 

Kryzysowego Pan Jarosław Stoba. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu w sprawie przyznania w roku 2022 dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się 

w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się na terenie miasta i gminy 

Koronowo. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata 

Zwierzyńska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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4. Sprawy bieżące. 

Przewodniczy komisji Pan Tomasz Skotnicki odczytał: 

 

a. Wniosek Kapeli Koronowiacy o sfinansowanie w kwocie o wartości 3.000 Euro 

udziału Kapeli Koronowiacy w programie zagranicznym „Harmonika und 

Jodelplausch”. 

 

Pismo stanowi Załącznik Nr 2 niniejszego protokołu. 

 

5.Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczy komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad o 

godz. 12.20 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

 

     Przewodniczący Komisji     

                    /-/ Tomasz Skotnicki  

     

 

Protokół sporządziła       

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej  


